
Finansudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 1. december 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 40
Aktstykke om håndtering af Statens Serum Instituts økonomi for 2017

Spørgsmål 1
Hvad er baggrunden for, at der skæres ned på en række sundhedspolitiske
indsatser ( i alt cirka 200 mio. kr.) fremfor at en større del af finansieringen
sker ved træk på reserven til uforudsete merudgifter? Det ønskes i forbindelse
med svaret oplyst, hvor stor et træk der har været og forventes at komme på
denne reserve, og hvor mange ubrugte midler der forventes at være i den på
statsregnskabet for 2017.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech Poulsen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lisbeth.Poulsen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen
formand
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